國立高雄應用科技大學98年度春季班

精密模具與機械產業研發碩士 外國學生專班 招生簡章

Application Instructions of International Industry Research Master Scholarship Program for Precision Mold & Die / Mechanical Engineering at
National Kaohsiung University of Applied Sciences (KUAS), TAIWAN

Fall 2009  

Program No.：MCEF2009

1、 申請人未具僑生身分且不具中華民國國籍之外國籍學生。

This program is for international applicants only. Students with overseas Chinese/ Taiwanese status should not apply. 
2、 具有大學學士學位之國際學生(以越南、泰國、印度、馬來西亞、新加坡等地區為優先錄取區域) 主修模具或機械工程或相關領域者，得申請入學本班。
Applicants who meet the following requirements are qualified to apply： 
(1) Graduates of University with Bachelor degree major in Mold & Die Engineering, or Mechanical Engineering, or closely related fields.
(2)
Students from Vietnam, Thailand, India, Malaysia, Singapore will have priority to receive scholarship.

3、 申請人須於98年6月15日前檢附下列表件送達本校國際合作處。（入學申請表件可上網下載http://verc.kuas.edu.tw）

Applicants are required to submit application forms with required documents to the  International Office, KUAS by the 15th of Jun, 2009 (KUAS address: 415 Chien-Kung Road, Kaohsiung 807, TAIWAN). The application form can be downloaded from website http://verc.kuas.edu.tw. The following materials should be included in the application envelope:

（一）入學申請表一份。
One copy of completed application form.

（二）最高學歷之外國學校畢業證書影本（中文或英文翻譯）及該學程之全部成績英文譯本各一份。

A photocopy of the graduation certificate from the highest educational institute completed (in Chinese or English translation), and an English translation of the transcript of the student’s entire course work at that institute.

（三）推薦書二份。

Two letters of recommendation.

（四）健康證明書一份（包括人類免疫缺乏病毒有關檢查）。
A health examination report (including an HIV test).

（五）英文留學計畫書一份。
A study plan or research proposal in English.

   （六）英文能力證明

         A proof of English proficiency ( i.e. TOEFL, IELTS, or other certificates)
4、 本班招生名額及條件一覽表如下：

 The number of students planned to recruit & the criteria of the program：
	院別
College
	系所別

Department
	學位類別

Degree
	招生名額

students  admitted  
	教學所使用語文

Class delivering language
	語文基礎

Language needed for applicants

	工學院
College of Engineering
	精密模具與機械

Mold & Die/ Mechanical Engineering
	碩士
Master
	20
	英文

English
	英文

English


For more information, please contact Dr. Yang at Tel：+886-7-3814526 ext. 5000 

or send an E-mail to  cyyang@cc.kuas.edu.tw
5、 本班自98年9月01日開始至100年8月31日止。

This program will start on Sep. 1st, 2009 and end on Aug 31st, 2011. 
6、 國立高雄應用科技大學九十四學年度第一學期繳費標準：（每年視情況調整）

The following tuition and fees apply to the 2006 academic year. (The rates are subject to change year by year.) 〔The exchange rate between New Taiwan dollar (NTD) and U.S. dollar (USD) is approximately 1 USD = 32 NTD〕
	費用Rates


院所College & Graduate Institute
	學雜費基數
Tuition & fees
	每一學分費
Tuition per credit

	工學院
College of Engineering
	NT$11,256
	NT$1,400


宿舍：在本校就讀期間得申請宿舍，宿舍費用每學期約新台幣6,000-8,000元。
Dormitory: Registered graduate students may apply for and share rooms for the dormitory on campus.  The fee is around NTD 6,000-8,000 per semester.

其他費用：書本費依照所修習課程與出版商訂價而有不同，校內伙食費每個月大約新台幣4,000元。
Other expenses: Book expenses vary according to the courses taken. The cost of meals  on campus is about NT$4,000 a month.
7、 所有在台的上述學習與住宿費用（包括保險費）由台灣政府、國立高雄應用科技大學及其合作廠商提供，學生僅需負擔部分生活費，但學生入學前必須簽訂履約協定，履約協定隨申請書一併附上。

The tuitions and accommodation fee listed above (including health insurance) will be sponsored by Taiwan Government, KUAS, and the collaborating companies during this program. However, once the admission is approved, the students have to sign a contract with the collaborating companies. A sample of the contract can be downloaded from the same website. 

8、 學生的義務：學生畢業後必須留在提供經費的企業工作至少2年，若少於2年則依照履約協議規定處罰。

Obligation：Students have to work in the collaborating companies for a minimum of 2 years right after graduation. Penalty applies to students failed to meet the requirement.

9、 招生方法：由申請函件及外國學術單位推薦的名單中，篩選出甄選20名正取學生、20名候補學生。

Recruiting procedure: From the application forms sent to KUAS and the students recommended by the public foreign academies. The top 20 candidates based on the application material will be offered admissions in July, 2009, and the next 20 candidates will be placed on the waiting list.
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